
Andelsboligforeningen Kirkendruphaven
Referat af bestyrelsesmøde: 27-10-2021

Til stede:  Tina (9), Kasper (23), Inge (6) og John (27)
Afbud: Louise (35)

Protokol:
• Underskrives næste gang. 

Regnskab:
• Regnskabet ser fint ud. 

Løbende opgaver:  
• Intet. 

Korrespondance:
• Intet. 

Eventuelt: 
• Tak til alle som deltog til have dagen. Det var en stor succes og der blev ryddet en del. Flere af vores 

naboer kom forbi og fortalte at de var glade for at der blev lysnet op. 
Der mangler stadig at blive lavet lidt, som de andele som ikke deltog, (1,5,7,8,10,11,12,16,19,25) kan gøre 
færdig når vejret er til det. Efter at vendepladsen har været fyldt med alle de træer som blev fjernet, ser 
der ikke så pænt ud dernede. Nu hvor der er kommet adgang til “skov bunden”, kan man se at der ligger 
noget affald derinde som gerne skal samles op. Skuret trænger til at blive vasket af med noget alge fjern-
er. De som påtager sig den opgave, kan komme til bestyrelsen med regningen på algefjerner. 
Bestyrelsen ønsker ikke at være politimænd for hvem som gør/ikke gør hvad, det burde være i ens egen 
interesse når man har valgt at bosætte sig i en andelsbolig forening. 
 
En særlig tak til Clara som kom med en stor kasse chokolade, på trods af at hun kom og hjalp alligevel. 

• Vi har indhenter tilbud på at få lavet 2 ekstra parkerings pladser, midt på vejen, hvor der er blevet fældet 
et træ. Det lyder på 36.875 kr. Der er lidt tvivl om hvad tilbuddet indeholder, så det skal vi lige snakke 
med entrepenøren om. Det kan lyde dyrt, men det kræver en del forarbejde at gøre jorden under græs 
armeringen stærk nok til at der kan holde biler på, uden at det skal ende med at synke sammen og 
komme til at se grimt ud over tid. 

• Lars er flyttet ind i andel 13 og andel 8 er blevet solgt til Sanne, som stod på vente listen. Der er muligvis 
en andel mere på vej til at blive sat til salg, så hvis nogen kender nogen som ønsker at bo på vejen her, 
må man meget gerne kontakte bestyrelsen, så giver vi besked videre. 

• Igen i år, byder bestyrelsen på æbleskiver og glögg d. 17 december kl. 17. Det bliver muligvis i Inges car-
port som sidste år, ellers finder man os nok nemt lige i nærheden. 
 

Næste møde:
• Næste møde bliver d. 08.12.2021 kl. 19.30 hos Inge (6).

Med venlig hilsen
Bestyrelsen
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